
Protokół Nr LXVIII

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 31  maja 2022 roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.

W sesji wzięło udział 19 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pani Anna Karasińska, Pan Wojciech Charyga.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów;

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów;

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów;

Sołtysi.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Pan  Ireneusz  Kwiecjasz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie przedstawił

proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 kwietnia 2022 r.

4. Przedstawienie raportu o stanie Miasta i Gminy Staszów za 2021 rok.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Uchwały Nr LX/503/2021 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 30 grudnia 2021 r.             

w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej na 2022 rok oraz dotacji 

przedmiotowej na 2022 rok dla Centrum Integracji Społecznej w Staszowie – samorządowego 

zakładu budżetowego – projekt nr 548/22,

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2022 – 2035 – 

projekt nr 549/22,

c) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2022 rok – projekt nr 550/22,

d) zmiany Uchwały Nr LXXIV/646/10 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 30 lipca 2010 roku         

w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Jasień – projekt nr 551/22,

e) zmiany Uchwały Nr LXV/536/2022 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 30 marca 2022 r.             
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w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii gminy Staszów na lata 2022 – 2025 – projekt nr 

552/22,

f) dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców usług Grupa 5, 6, 7, 8, 9, 12 na terenie gminy Staszów – 

projekt nr 553/22,

g) dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców GRUPA 2 (Grupa 2 dotyczy odbiorców indywidualnych  

z 4 miejscowości Gminy Staszów: Wiązownica Duża, Wiązownica Mała, Wiązownica Kolonia        

i Smerdyna) – projekt nr 554/22,

h) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział strażaków ratowników OSP                     

w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach pożarniczych – 

projekt nr 555/22.

6. Wyrażenie opinii w sprawie zrzeczenia się przez Gminę Staszów w całości odszkodowania 

za nieruchomości stanowiące własność Gminy Staszów oraz za prawo użytkowania 

wieczystego – projekt nr 1/22.

7. Wolne wnioski w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 27 kwietnia 2022 roku 

do 27 maja 2022 roku.

8. Zamknięcie sesji.

Nie zgłoszono wniosków, uwag do porządku obrad.

Rada Miejska jednomyślnie zatwierdziła porządek obrad (obecnych było 18 radnych).

Ad. 3

Radni nie mieli uwag do protokołu nr LXVII z sesji z dnia 28 kwietnia 2022 roku i przyjęli go

jednomyślnie (obecnych było 18 radnych).

Ad. 4

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć przedłożył Wysokiej Radzie raport o stanie

Miasta  i  Gminy Staszów za 2021 rok.  Omówił  pokrótce wszystkie  aspekty opisane w raporcie

i przedstawił zebranym zawartość dokumentu w formie prezentacji multimedialnej (w załączeniu

do protokołu).

Ad. 5 a

Pani  Henryka  Skowron  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawiła  projekt  uchwały

w sprawie zmiany Uchwały Nr LX/503/2021 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 30 grudnia 2021 r.

w  sprawie  ustalenia  stawki  jednostkowej  dotacji  przedmiotowej  na  2022  rok  oraz  dotacji
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przedmiotowej  na  2022  rok  dla  Centrum Integracji  Społecznej  w  Staszowie  –  samorządowego

zakładu budżetowego – projekt nr 548/22.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 16 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXVIII/555/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 b

Pani  Henryka  Skowron  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawiła  projekt  uchwały

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2022 – 2035 –

projekt nr 548/22.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXVIII/556/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 c

Pani  Henryka  Skowron  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawiła  projekt  uchwały

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2022 rok – projekt nr

550/22.

Radny  Hubert  Gawłowicz odniósł  się  do  inwestycji  zaplanowanych  w  budżecie  gminy  do

realizacji  w  obecnym  roku.  Wniósł  o  udzielenie  informacji  w  zakresie  unieważnionego

postępowania przetargowego na modernizację budynku Ratusza.

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Pan Leszek Kopeć wyjaśnił, iż zgodnie ze wstępną promesą 

gmina Staszów otrzymała zapewnienie dofinansowania ze środków Rządowego Funduszu Polski 

Ład: Program Inwestycji Strategicznych na realizację inwestycji pn.: „Rewitalizacja centrum starego

miasta Staszowa”, która obejmowała:

1. „Rewitalizację Rynku i Starego Miasta w Staszowie – Modernizację budynku Ratusza”;

2. „Przebudowę elementów zagospodarowania terenu przy budynku Urzędu Miasta                

i Gminy”.

W celu wyłonienia wykonawców na w/w zadania wszczęto dwie odrębne procedury o udzielenie 

zamówienia, jednak została powzięta informacja, że niezbędne jest przeprowadzenie jednej 

procedury o udzielenie zamówienia w zakresie całej inwestycji objętej dofinansowaniem, tj.: 

„Rewitalizacji Rynku i Starego Miasta w Staszowie – Modernizacji budynku Ratusza” oraz 
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„Przebudowa elementów zagospodarowania terenu przy budynku Urzędu Miasta i Gminy”               

z ewentualną możliwością dopuszczenia składania ofert częściowych. Wyjaśnił, iż w najbliższym 

czasie zostanie ogłoszone postępowanie przetargowe na realizację powyższych zadań 

inwestycyjnych. Ponadto Burmistrz Leszek Kopeć udzielił wyjaśnień na zapytanie radnego Tomasza

Otrębskiego w zakresie realizacji zadania p. n. „Przebudowa kortów tenisowych przy Szkole 

Podstawowej Nr 3 w Staszowie”. 

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXVIII/557/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 d

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy w Staszowie zapoznał z projektem uchwały

w sprawie  zmiany Uchwały Nr LXXIV/646/10 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 30 lipca 2010

roku w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Jasień – projekt nr 551/22.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXVIII/558/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 e

Pani  Danuta  Batóg  –  pełnomocnik  –  główny  specjalista  ds.  profilaktyki  i  rozwiązywania

problemów  alkoholowych  i  narkomanii  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  zmiany

Uchwały  Nr  LXV/536/2022  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  z  dnia  30  marca  2022  r.  w  sprawie

uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz

Przeciwdziałania Narkomanii gminy Staszów na lata 2022 – 2025 – projekt nr 552/22.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXVIII/559/2022

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 5 f

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy w Staszowie zapoznał z projektem uchwały

w sprawie  dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców usług Grupa 5, 6, 7, 8, 9, 12 na terenie gminy

Staszów – projekt nr 553/22.

Radny Hubert Gawłowicz wyraził opinię, iż jego zdaniem dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców

GRUPA 2  (Grupa  2  dotyczy  odbiorców  indywidualnych  z  4  miejscowości  Gminy  Staszów:

Wiązownica  Duża,  Wiązownica  Mała,  Wiązownica  -  Kolonia  i  Smerdyna)  zostały

zastosowane  z wyrównaniem i przewidziane do końca roku, co nie można powiedzieć o dopłatach

zastosowanych bez wyrównania za miesiąc styczeń dla taryfowej grupy odbiorców usług Grupa 5,

6, 7, 8, 9, 12 na terenie gminy Staszów i ustalonych wyłącznie do miesiąca czerwca br. Wniósł

o wyjaśnienie przyczyny wprowadzonych różnic pomiędzy mieszkańcami miasta i gminy Staszów.  

Radna Beata Gajek – Dyl odniosła się do słów radnego Gawłowicza i wyjaśniła, iż wyrównanie

dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców GRUPA 2 (Grupa 2 dotyczy odbiorców indywidualnych z 4

miejscowości  Gminy  Staszów:  Wiązownica  Duża,  Wiązownica  Mała,  Wiązownica  -  Kolonia

i Smerdyna) dotyczy wody, nie zaś zastosowania dopłat do kanalizacji, które przytacza radny. 

Odnosząc się do powyższego Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć przypomniał, iż

dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców GRUPA 2 (Grupa 2 dotyczy odbiorców indywidualnych z 4

miejscowości  Gminy  Staszów:  Wiązownica  Duża,  Wiązownica  Mała,  Wiązownica  -  Kolonia

i  Smerdyna)  dotyczą  wody,  z  uwagi  na  ustaloną  przez  firmę  Propol  stawkę  za  1m3   wody

w wysokości 6,67 gr. W pozostałych miejscowościach i w Staszowie, gdzie dostawcą jest PGKiM

w  Staszowie  stawka  za  1m3  wynosi  3,74  gr., w  związku  z  czym,  zastosowanie  dopłaty  dla

miejscowości Wiązownica Duża, Wiązownica Mała, Wiązownica - Kolonia i Smerdyna umożliwia

wyrównanie wysokości opłaty tym mieszkańcom. Przypomniał również, iż ceny za zaopatrzenie w

wodę  i  odprowadzanie  ścieków  ustalają  przedsiębiorstwa  wodno-kanalizacyjne,  nie  zaś  gmina.

Następnie,  propozycje  tych  cen  składają  we wniosku taryfowym do PGW Wody Polskie,  które

sprawdzają  czy  zaproponowane  opłaty  są  uzasadnione  i  zatwierdzają  bądź  odrzucają  wniosek.

Dodał, iż możliwości budżetu gminy pozwoliły na ustalenie dopłaty do odprowadzanych ścieków na

miesiąc czerwiec, zaś na kolejne miesiące możliwości dopłat będą analizowane. 

Radni nie podjęli dalszej dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXVIII/560/2022

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 5 g

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy w Staszowie zapoznał z projektem uchwały

w  sprawie   dopłaty  dla  taryfowej  grupy  odbiorców  GRUPA 2  (Grupa  2  dotyczy  odbiorców

indywidualnych  z  4  miejscowości  Gminy  Staszów:  Wiązownica  Duża,  Wiązownica  Mała,

Wiązownica - Kolonia i Smerdyna) – projekt nr 554/22.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXVIII/561/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 h

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy w Staszowie zapoznał z projektem uchwały

w sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  za  udział  strażaków ratowników OSP

w działaniach ratowniczych,  akcjach ratowniczych,  szkoleniach lub ćwiczeniach pożarniczych –

projekt nr 555/22.

Radny  Piotr  Kasperkiewicz wniósł  o  ustalenie  ekwiwalentu  pieniężnego  w  maksymalnej

wysokości  z uwagi na nieocenioną i potrzebą pomoc, jaką świadczą strażacy ratownicy OSP.

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć nie przychylił się do propozycji radnego Piotra

Kasperkiewicza. Wyjaśnił, iż wysokość stawki została ustalona ze strażakami i jest zaproponowana

w pośredniej wysokości.  Dodał,  iż gmina Staszów w każdy możliwy sposób wspiera finansowo

wszystkie  jednostki  OSP  i  na  chwilę  obecną  nie  ma  możliwości  finansowych  na  ustalenie

ekwiwalentu  w  maksymalnej  jej  wysokości.  Nadmienił,  iż  nie  wyklucza  się  wzrostu  stawki

ekwiwalentu przy lepszej sytuacji budżetu gminy. 

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXVIII/562/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 6 

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i  Gminy w Staszowie  zapoznał z projektem opinii

w  sprawie  zrzeczenia  się  przez  Gminę  Staszów  w  całości  odszkodowania  za  nieruchomości

stanowiące własność Gminy Staszów oraz za prawo użytkowania wieczystego – projekt nr 1/22.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  Ireneusz  Kwiecjasz poprosił  o  udzielenie

informacji  w  zakresie  zadania  dotyczącego  budowy  ścieżki  rowerowej  na  ulicy  Rakowskiej

w Staszowie w pracach przebudowy drogi wojewódzkiej. 

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć udzielając odpowiedzi na powyższe zapytanie

wyjaśnił, iż obecnie Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzki w Kielcach ponowił przeprowadzenie

postępowania  w  celu  wyłonienia  wykonawcy  na  opracowanie  dokumentacji  projektowej  na

podstawie  koncepcji  przebudowy  drogi  wojewódzkiej  opracowanej  i  przekazanej  przez  gminę

Staszów.

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Projekt opinii został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) przyjęła

Opinię Nr 1/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 7

W wolnych wnioskach i zapytaniach radny Zdzisław Brzyszcz poinformował o swoich ustaleniach

z wyjazdowego posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  w dniu 19.05.2022 r. w zakresie

m.in. funkcjonowania klubów sportowych w mieście i gminie oraz stanu technicznego infrastruktury

sportowej w mieście.  Radny przedstawił swoje spostrzeżenia i uwagi w zakresie stanu technicznego

hali  OSiR,  Ośrodka  Wypoczynkowego  Wilga  oraz  stadionu  miejskiego  w  Staszowie.  Zgłosił

zastrzeżenia i niezadowolenie w zakresie funkcjonowania stadionu miejskiego i organizacji meczy

piłki  nożnej  Pogoni  Staszów.  Poruszył  kwestię  nie  zamykania  terenu  stadionu  miejskiego

i gromadzenia się w związku z tym osób spożywających alkohol. Nadmienił, iż taka sytuacja miała

również miejsce w czasie posiedzenia wyjazdowego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. Następnie

przedstawił  zgromadzonym  zdarzenie  z  jego  udziałem,  jakie  miało  miejsce  podczas  ostatniego

meczu Pogoni  Staszów,  podczas  którego,  z  uwagi  na brak  zgody organizatora  meczu nie  mógł

wjechać pojazdem na teren stadionu.  Poinformował,  iż zwróci  się do Komisji  Rewizyjnej  Rady

Miejskiej w Staszowie o przeprowadzenie kontroli w zakresie funkcjonowania klubu sportowego

„Pogoń Staszów”. Zapytał również Burmistrza, czy za jego zgodą stadion miejski nie jest zamykany,

co powoduje gromadzenie się na jego terenie osób spożywających alkohol, którzy przyczyniają się

do niszczenia infrastruktury technicznej tego obiektu. Wniósł więc o rozważenie kwestii zamykania

obiektu stadionu miejskiego.

Radny Mariusz Łazarz zapytał o możliwość udostępnienia pomieszczenia SOK z dostępem do

internetu  dla  seniorów,  którzy  chcieliby  skorzystać  z  cyklu  szkoleń  organizowanych  przez

Uniwersytet Warszawski w zakresie ekonomii i nauki języka angielskiego. 
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Radny  Hubert  Gawłowicz  poruszył  kwestię  utrzymania  zieleni  w  zakresie  nasadzeń  drzew

w rejonie ulicy Spokojnej, ul. Konstytucji 3 Maja (okolice Przedszkola nr 8) i w parku Górników

Siarkowych od strony ulicy Mickiewicza w Staszowie. Ponadto odniósł się do wypowiedzi radnego

Brzyszcza w zakresie organizacji meczów piłkarskich i zaznaczył, iż za obiekt w czasie trwania

meczu odpowiada organizator.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Ireneusz  Kwiecjasz zgłosił  kwestię  pilnego  remontu  ulicy

Pocieszki w Staszowie oraz przycięcia gałęzi drzew wzdłuż przedmiotowej ulicy. Ponadto zgłosił

kwestię konieczności oznakowania numeracją dojazdu do posesji przy ul. Jałowcowej i ul. Długiej

(częściowo) w Staszowie. Poruszył także potrzebę wykonania altany w rejonie budynku Wschodnia

17  w  Staszowie  na  potrzeby  osób  niepełnosprawnych,  którzy  uczestniczą  w  zajęciach

terapeutycznych.

W wolnych wnioskach Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć udzielił wyjaśnień na

zapytania postawione przez radnych podczas sesji. W kwestii organizacji funkcjonowania obiektu

stadionu  miejskiego  zajął  stanowisko,  iż  obiekt  będzie  otwarty,  a  należy  zapewnić  odpowiedni

nadzór  przez  osoby  odpowiedzialne  za  stadion,  z  wyciągnięciem  odpowiednich  konsekwencji

służbowych  w  stosunku  do  ich  zaniedbań.  Nie  podzielił  zdania  radnego  Zdzisława  Brzyszcza

dotyczącego wjazdu pojazdem na teren stadionu podczas meczu i poparł działania organizatorów.

Dodał, iż radny Brzyszcz ewentualne uwagi i zastrzeżenia zgłoszone podczas dzisiejszej sesji może

złożyć w formie pisemnej, co na które uzyska ze strony Urzędu stosowne informacje. W zakresie

zapytania radnego Mariusza Łazarza dotyczącego możliwość udostępnienia pomieszczenia SOK dla

seniorów,  którzy  chcieliby  skorzystać  z  cyklu  szkoleń  organizowanych  przez  Uniwersytet

Warszawski poinformował, iż istnieje taka możliwość, z ewentualną lokalizacją szkoleń w budynku

Biblioteki Publicznej w Staszowie. W kwestii zapytania radnego Huberta Gawłowicza dotyczącego

utrzymania zieleni w zakresie nasadzeń drzew w rejonie ulicy Spokojnej, ul. Konstytucji 3 Maja

(okolice  Przedszkola  nr  8)  i  w  parku  Górników  Siarkowych  od  strony  ulicy  Mickiewicza

w Staszowie wyjaśnił, iż jest to nadzorowane i na bieżąco monitorowane. Odnosząc się do zapytań

Przewodniczącego  Ireneusza  Kwiecjasza  wyjaśnił,  iż  przewidziany  jest  cząstkowy remont  ulicy

Pocieszki  w Staszowie i  zostanie  przeanalizowana kwestia  przycięcia  gałęzi  drzew wzdłuż pasa

drogowego przedmiotowej ulicy. W zakresie oznakowania numeracją dojazdu do posesji przy ul.

Jałowcowej  i  ul.  Długiej  (częściowo)  w  Staszowie  wyjaśnił,  iż  oznakowanie  może  zostać

zlokalizowane tylko i wyłącznie na obszarze skrzyżowań, nie zaś na terenie wjazdu do prywatnych

posesji mieszkańców. Na zakończenie przedłożył informację z działalności za okres od 27 kwietnia

2022 roku do 27 maja 2022 roku (w załączeniu do protokołu).

Nie podjęto dalszej dyskusji.
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Ad. 8

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział 

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Czas trwania sesji od godz: 12:45 do godz: 17:00.

                                                                                                      

Protokolant:                       Przewodniczący
A. Janicka                  Rady Miejskiej w Staszowie

                                                       ( - ) Ireneusz Kwiecjasz
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